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The Baby Beach will be closed from 08.04. to 14.04.2024 due to maintenance work.Book Ticket
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What would you like to book?
What do you want to book?	Spa entrance
	Schaffelbad entry
	Spa vacation
	Wellness appointment
	Gift voucher
	Private Spa
	Fitness




Thermal resort areas
Dive into Loipersdorf
Our three thermal resort areas offer the kind of relaxation that you have been looking for.

[image: Thermalwasserbecken im Thermenresort Loipersdorf]Thermal Spa
A classic spa experience: ample thermal water pools and a sauna village for your relaxation



Go to Thermal Spa
[image: alt]Adventure Spa
Great water fun for all ages: don’t miss our slides, sport pool and baby beach



Go to Adventure Spa
[image: alt]Schaffelbad
Exclusive wellness area: saunas, steam baths and relaxation in natural surroundings for adults only



Go to Schaffelbad


Entdecke den Frühling in Loipersdorf!
[image: alt]
Wellness-Urlaub ab € 72,-



This is right your kind of spa holidays
[image: Eine Ansicht des Thermenresort Loipersdorf mit den Thermenhotels ringsum.]Spa Hotels
All roads lead to the Thermal Spa Resort Loipersdorf: discover spa hotels in exclusive locations.

Discover Spa Hotels

[image: Außenansicht des Hotel-Garni Villa Thermale]B&B
Experience the Styrian holiday region with all its advantages and culinary highlights.

Discover B&B

[image: Eine Pension mit Pool im Grünen.]Guesthouses
Cordial, authentic, styrian: find the perfect guesthouse for your stay.

Discover Guesthouses

[image: Ein idyllisches Haus im Grünen mit Gartenzaun und Garten.]Holiday Apartments and Houses
Stay where others go on holiday - feel at home in private accommodation. 

Discover Holiday Apartments







Find your balance
[image: Ein Mann genießt die Sauna im Thermenresort Loipersdorf.]Saunas
Your exclusive wellness experience with 14 saunas, natural pond and nude area.



Discover

[image: Eine Dame mit Handtuch auf einer Massageliege.]Wellness centre
Beauty treatments, massages and saunas all to your liking.


Discover

[image: Verliebtes Pärchen im Private Spa mit privatem Pool im Schaffelbad. ]Private Spa
Indulge in special moments in a private atmosphere at the Private Spa.


Discover

[image: Die Salzgrotte im Thermenbad hat eine einzigartige gesundheitsfördernde Wirkung.]Relax offer in the Thermal Spa
Discover the many special features and sweeten your spa day.

Discover

[image: Eine Familie spielt Gesellschaftsspiele.]Family Suite
The retreat for young and old at the Thermal Spa Resort Loipersdorf.

Discover







Holiday region
[image: Die Region des steirischen Thermen- und Vulkanlands.]Holiday region
Elsewhere has never been so at home
Thermen- und Vulkanland



Discover packages

[image: Ein Paar genießt die Ruhe auf der Kuschelliege.]Day packages
SchaffelbadPlus Day
Schaffelbad for two € 147,– / € 170,–
Book now



[image: Verliebtes Pärchen im Private Spa mit privatem Pool im Schaffelbad. ]Day packages
Private spa with pool
in the Schaffelbad for 2 persons € 256,– / € 306,50
Book now



[image: Verliebtes Pärchen im Private Spa mit Whirlwanne in der besondere Wohlfühloase im Thermenbad. ]Day packages
Private spa with whirlpool tub
in the thermal bath for 2 persons at € 187,– / € 234,50
Book now



[image: Eine Familie spielt Gesellschaftsspiele.]Day packages
Piatnik family suite
Room flat rate for one day stay excl. admissions € 83,00 / € 118,00
Book now



[image: alt]Day packages
Delicacy Day
in the Schaffel bath for 2 person € 216,50 / € 233,50
Book now










Boredom? We do not know!
[image: Mädchen mit bunten Loipersdofer Wasserbällen. ]
You're sure to find the right event here.
Show Events



Give relaxation

[image: Pärchen im Schaffelbad zum Valentinstag]Valentinstipp
Voucher
Romantische Momente
Für zwei Personen
 € 241,–




[image: Leckere steirische Tapas-Variation beim Schmankerl-Tag für zwei im Schaffelbad. ]Enjoy
Voucher
Delicacy Day
For two people
 € 216,50




[image: Pärchen beim Entspannen auf der Kuschelliege im Schaffelbad. ]For two
Voucher
Schaffelbad Plus Day
For two people
 € 147,–




[image: Pärchen die ihre Bademäntel in die Luft werfen und ins Sommerbecken des Felsenbades springen.]
Voucher
Tageseintritt Schaffelbad
Wellness ab 16 Jahren
 € 59,50




[image: Blaue Geschenkkarte für Wertgutscheine. ]
Voucher
Geschenkkarte
ab € 1,-




[image: Ein Blick auf das Thermenbad mit Außenbecken in der Morgensonne.]
Voucher
Wertgutschein
print@home











Celebrate your birthday with Otto!
[image: alt]Otto’s fun party
Children’s birthday party at the Thermal Resort
Mehr erfahren



[image: Zwei Personen sitzen im Bademantel vor einer Sauna des Thermenresort Loipersdorf.]Subscribe to newsletter
Be the first to get exclusive offers, great goodies & discounts.

I have read and accept the privacy policy.



Social Wall



[image: Branchen Champion Auszeichnung]
We are the 2024 industry champion!
Thermenresort Loipersdorf was awarded 1st place in customer satisfaction among Austria's adventure and leisure pools!
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